
 
 
 
 

 

 

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA DEL CONSELL EDUCATIU DEL DISTRICTE DE LES CORTS 

 

DATA I HORA: dimarts 16 de juliol 2024, 17.30h 

 

LLOC: Format híbrid, virtual i presencial (Sala reunions 3a planta de districte, Plaça Comas, 8) 

 

Enllaç de connexió:  

https://ajuntamentbarcelona2.webex.com/ajuntamentbarcelona2/j.php?MTID=mff0e01a79c1

f6217055d3d7592eda41a 

 

Assistents: Xus Sanz (CEB), Mireia Garrido (consellera PSC), Eduard Vidal (FEP Sant Ramon), 

Melània Gómez (famílies Sta Teresa Lisieux), Meritxell Gironès Badell (AFA Ins les Corts), Stel·la 

Serra Pallarès (AFA IE Tres Fonts), Gian-Lluís Ribechini (famílies Ins Pedralbes), Milagros López 

(CEE Esclat-Plataforma entitats de discapacitats de les Corts), Rosa Giralt (Ins Les Corts), 

Mercedes Font (PP les Corts), Montse Sabadell (Escola Ítaca), Ramon Vilà (DSSPPiT districte de 

les Corts), Núria Vallduriola (Ins Pedralbes), Maica Sanz Gómez (UPC), Natasha Mayerhofer 

(Duran i Bas), Saturnina Ruiz (Sant Ramon Sagrat Cor), Matilde Aparicio i Montserrat Andrés (IE 

Tres Fonts), Mario Campelo (ERC), Laia Miró (DSSPPiT districte de les Corts). 

 

Ordre del dia: 

  L’ordre del dia de la sessió serà el següent: 

1. Aprovació de l'acta anterior 
 

2. Constitució de la comissió permanent 
 

3. Informe Preinscripcions Les Corts Curs 24/25 
 

4. Valoració del curs 23/24 
 

5. Varis i torn obert 
 

Desenvolupament de la sessió: 

 

1. Aprovació de l’acta de la sessió plenària de 8 de febrer de 2024 

S’aprova sense cap esmena l’acta de la sessió plenària del passat 8 de febrer de 2024. 

 

2. Constitució de la comissió permanent 

Es constitueix la comissió permanent, que queda configurada segons la següent composició: 



 
 
 
 

 

 

 

3. Informe Preinscripcions Les Corts Curs 24/25 
 

Xus Sanz, referent territorial del Consorci d’Educació de Barcelona, presenta les dades de 

preinscripcions del districte de les Corts amb el suport de la següent presentació: 

 



 
 
 
 

 

 

 



 
 
 
 

 

 

 

 

 



 
 
 
 

 

En relació a la presentació de dades, es realitzen tot un seguit d’aportacions i intervencions per 

part d’alguns/es assistents: 

-La sra Meritxell Gironès apunta que molts estudiants han quedat fora de l’Ins Les Corts i que 

aqust fet ha despertat malestar i preocupació entre algunes famílies. 

La sra Xus Sanz li explica que tots els alumnes del districte de les Corts que tenien adscrits els 

dos instituts públics, han tingut garantida a la plaça a un d’aquests instituts públics. Explica 

també que l’adscripció dona més punts que tenir un germà al centre. 

-Davant el qüestionament per part d’algunes famílies del tancament d’un grup de l’Ins 

Pedralbes, la sra Núria Vallduriola explica que el fet d’haver restat un grup era necessari 

perquè tocava regularitzar una mica la situació perquè l’Ins Pedralbes tenia molt alumnat de 

fora del districte de les Corts. 

-El sr Eduard Vidal explica que el seu centre (FEP Sant Ramon) té continuïtat i ofereix 10 places 

i acaben rebent demandes de molts centre públics. 

4. Valoració del curs 23/24 
 

El sr Gian Lluís Ribechini explica que per part de l’AFA de l’Ins Pedralbes s’han hagut d’aportar 

diners pels llibres del Pla de xoc i també per  ventiladors. Opina que s’està caient en la 

decadència de l’educació en tant que no es planteja un aprenentatge adaptat a la diversitat 

dels diferents ritmes i nivells. 

En termes generals es fa una valoració positiva del curs i també del funcionament del consell.  

Es fa esment dels temes que fa temps que s’estan tractant i que no s’acaben de desencallar, 

com la problemàtica de mobilitat a l’Ins Pedralbes o la problemàtica del manteniment de 

l’edifici patrimonial de l’Ins Les Corts. 

S’acorda organitzar comissions de treball per avançar en quests dos temes. 

 

5. Varis i torn obert 
 

Sense més tractar s’aixeca la sessió a les 19.30h. 

 

 


